
Temat, który chciałbym poruszyć, poruszyłem ten temat na komisji, chodzi o pieniądze, które 

zabrakły klubowi Zagłębie Konin, to jest 16 tys. zł. To jest pozostałość sprzed trzech miesięcy, kiedy 

klub zorganizował w Koninie Mistrzostwa Polski Juniorów. Klub miał obiecane pieniądze, wpłynęła 

tylko część, zostało na minusie 16 tys. zł i teraz tych pieniędzy nie ma. Może nie chciałbym tego na tej 

sesji zbyt głęboko rozdrapywać. Jeżeli Panowie zastępcy prezydenta dają komuś słowo, to dają też 

słowo w Pana imieniu, a minęły trzy miesiące, a tych pieniędzy nie ma i teraz co mają zrobić trenerzy? 

Wziąć prywatne kredyty i spłacić pieniądze? To słabo wygląda. Ja czekałem 3 miesiące i już w 

momencie, kiedy zdobywaliśmy złoty medal na tych mistrzostwach jako Konin, a był jeszcze srebrny i 

dwa brązowe, to już miałem potwierdzenie, że te pieniądze się znajdą ale do dzisiaj się nie znalazły i 

nie ma 16 tys. zł. Panie prezydencie prosiłbym o interwencję, bo jeżeli dajemy słowo, to powinniśmy 

w tej sprawie dotrzymać 

Na zapytanie Pana Radnego, odpowiedzi udzielił podczas sesji mój Zastępca Witold Nowak. 


